日期：二零零四年十一月十一日(星期四)

Date : 11 November 2004 

時間：下午二時三十分
Time : 2:30 p.m.

地點：沙田區議會會議室
Venue : Sha Tin District Council Conference Room

沙田區議會Sha Tin District Council

文化、體育及社區發展委員會Culture, Sports and Community Development Committee

會議通告Notice of Meeting

I. “立法禁止種族歧視”諮詢文件

Public Consultation on the Proposed Legislation against Racial Discrimination

II. 沙田區初中學生服務需要及公民意識調查研究報告書初稿
Report on the Study of the Needs of Junior Secondary School Students in Sha Tin and their Civic-mindedness (Draft)

III. 沙田區文化及藝術設施無障礙巡查計劃活動報告書初稿

Report on the Barrier-free Cultural and Arts Facilities Inspection Programme (Draft)

IV. 沙田東二分區委員會撥款申請

Funds Application by East 2 Area Committee

V. “二零零四/二零零五年度沙田青年節”修訂撥款申請
Revised Funds Application for 2004/05 Sha Tin Youth Festival 

VI. “二零零四/二零零五年度沙田節日燈飾活動”修訂撥款申請
Revised Funds Applications for “Festive Lighting in Sha Tin 2004/2005”

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
二

